
Zarząd Powiatu Nowotomysińego

ul. Poznańska 33

64-300 Nowy Tomyśl

tel. (0.61) 44 26 700
AO.BR.0022.212.2023

Protokół  Nr 212/2023
z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w  dniu  13  września  2023  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  -  Renata  Gruszka,  członkowie

Zarządu  Powiatu,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek,  Główna  Księgowa  Starostwa  -  Iwona

Szyndler,  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  -  Magdalena  Chwalisz  -  Burzyńska,

zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi  załącznik  nr  I  do protokołu.

Na posiedzeniu  nieobecni:  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  oraz  Wicestarosta  Nowotomyski
-  Marcin  Brambor.

0 godzinie  13.30  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

zapytał,  czy  do porządku  obrad  są pytania,  uwagi  lub  wnioski?  Nikt  się nie  zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Ad.l.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej

umowy  najmu  hali  sportowej  w Nowym  Tomyślu  (dot.  zgody  dla Powiatowego  Centrum

Sportu  w Nowym  Tomyślu  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  z Uczniowskim  Klubem

Sportowym  "KAZIMIERZ").

Starosta  przedstawił  uchwałę  i zapytał,  czy są  pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie

zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 709/GN/2023  w sprawie wyrażenia zgody
trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  hali  sportowej  w  Nowym  Tomyślu.

Ad.2.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyraźenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej

umowy  najmu  sali  gimnastycznej  w Nowym  Tomyślu  (dot.  zgody  dla  Zespołu  Szkół  nr  I  w

Nowym  Tomyślu  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  z Uczniowskim  Klubem  Sportowym

"Jastrząb").

Starosta  przedstawił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie

zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 710/GN/2023  w sprawie wyrażenia zgody
trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  sali gimnastycznej  w Nowym

Tomyślu.



Ad.3.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej

umowy  najmu  sali  gimnastycznej  w Nowym  Tomyślu  (dot.  zgody  dla  Zespołu  Szkół  nr  I  w

Nowym  Tomyślu  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  z osobą  fizyczną).

Starosta  przedstawił  uchwałę  i zapytał,  czy są pytania  do treści  uchwały?  Nikt  się nie

zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 711/GN/2023  w sprawie  wyrażenia  zgody

trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  sali gimnastycznej  w Nowym

Tomyślu.

Ad.4.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dysponowanie  nieruchomością  na

cele  budowlane  nr ewid.  933 w m. Lwówek  (dot.  dysponowaniem  nieruchomością,  w

związku  z pracami  projektowymi,  dotyczącymi  projektu,,Przebudowy  ulicy  Modrakowejw

Lwówku".

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 712/DR/2023  w sprawie  wyrażenia  zgody na

dysponowanie  nieruchomością  na cele  budowlane  nr  ewid.  933  w m. Lwówek.

Ad.5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  zaliczenia  do  kategorii  drogi

powiatowej  części  dotychczasowej  drogi  wojewódzkiej  nr  304,  na odcinku  od  skrzyżowania

z budowanym  nowym  przebiegiem  drogi  wojewódzkiej  nr  302  z obecną  drogą  wojewódzką

nr  302,  znajdującej  się  w powiecie  zielonogórskim  w Gminie  Babimost.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 713/DR/2023  w sprawie  wyrażenia  opinii

dotyczącej  zaliczenia  do  kategorii  drogi  powiatowej  części  dotychczasowej  drogi

wojewódzkiej  nr  304,  na odcinku  od  skrzyżowania  z budowanym  nowym  przebiegiem  drogi

wojewódzkiej  nr 302  z obecną  drogą  wojewódzką  nr 302,  znajdującej  się w powiecie

zielonogórskim  w  Gminie  Babimost.

Ad.6.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  w sprawie

ustalenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  i dyżurów  w porze  nocnej,  w

niedzielę,  święta  i inne  dni  wolne  od pracy  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  w 2024

roku.

Sekretarz  Powiatu  -  Ewa  Bąbelek  poinformowała,  że zgodnie  z ustawą  o samorządzie

powiatowym  w  sprawach  ważnych  dla powiatu  mogą  być  przeprowadzane  na jego  terytorium

konsultacje  z mieszkańcami  powiatu.  Chcąc  określić  potrzeby  mieszkańców  Powiatu

Nowotomyskiego,  poddano  konsultacjom  społecznym  ustalenie  rozkładu  godzin  pracy  aptek

ogólnodostępnych  i dyżurów  w 2024  roku  na terenie  powiatu  nowotomyskiego.  Powyższe

działanie  pozwoli  poznać  różne  opinie  i uwagi  uczestników  konsultacji,  jak i znaleźć

rozwiązania,  które  odpowiedzą  na potrzeby  mieszkańców.
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Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 714/AO/2023  w sprawie  przeprowadzenia
konsultacji  społecznych  w  sprawie  ustalenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych

i dyżurów  w  porze  nocnej,  w niedzielę,  święta  i inne  dni  wolne  od  pracy  na terenie  powiatu
nowotomyskiego  w  2024  roku.

Ad.7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej
umowy  najmu  powierzchni  pod  dwa  automaty  dystrybucyjne  w Trzciance  (dot.  zgody  dla
Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w  Trzciance  na zawarcie  kolejnej
umowy  najmu  z firmą  MAPLE  VENDING  Waldemar  Maćkowiak).

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

s tarosta  pod-dał-uchwałę  -p-od głanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 715/GN/2023  w sprawie  wyrażenia  zgody
trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  powierzchni  pod  dwa  automaty
dystrybucyjne  w  Trzciance.

Ad.8.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na przyjęcie  prawa  użytkowania
wieczystego  gruntu  od Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.  (dot.  przyjęcia  prawa  użytkowania
na  cele  związane  z inwestycjami  infrastrukturalnymi  służącymi  wykonywaniu  zadań
własnych  jednostki  w  dziedzinie  transportu,  tj.  utrzymanie  powiatowych  dróg  publicznych).

Starosta  poinformował,  że  wyraża  się  zgodę  na  przyjęcie  prawa  użytkowania
wieczystego  gruntu  połoźonego  w Zbąszyniu,  od Polskich  Kolei  Państwowych  S.A. na cele
związane  z inwestycjami  infrastrukturalnymi  służącymi  wykonywaniu  zadań  własnych
jednostki  w dziedzinie  transportu,  tj.  utrzymanie  powiatowych  dróg  publicznych.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 716/GN/2023  w sprawie  wyrażenia  zgody na
przyjęcie  prawa  użytkowania  wieczystego  gruntu  od Polskich  Kolei  Państwowych  S.A.

Ad.9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.
Główna  Księgowa  Starostwa  -  Iwona  Szyndler  poinformowała,  że  w  celu

dostosowania  do potrzeb  wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach
budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Inspektoratu  Nadzoru  Budowlanego  w Nowym  Tomyślu,

-  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Szyndler  omówiła  poszczególne  wnioski  o zmiany  w budżecie.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 717/FN/2023  w sprawie  zmiany budżetu
Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2023.
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Ad.lO.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego:

a)  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  do  realizacji  w okresie  od dnia  01.01.2023

r. do dnia  31.12.2024  r. projektu  współfinansowanego  ze środków  Europejskiego

Funduszu  Społecznego  Plus  w  ramach  Funduszy  Europejskich  dla  Wielkopolski  2021-

2027

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

b)  projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu

Nowotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami

prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na rok  2024"

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

c) projektu  uchwały  w sprawie  sytuacji  ekonomiczno  - finansowej  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w

Nowym  Tomyślu  za rok  2022

Starosta  przedstawił  projekt  uchwały  i zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

d)  projektu  uchwały  w sprawie  utworzenia  dodatkowej  lokalizacji  prowadzenia  zajęć

dydaktycznych,  wychowawczych  i opiekuńczych  dla Technikum  nr 2 im.  dra

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu

Starosta  poinformował,  że zarówno  ten  projekt  uchwały,  jak i kolejny  dotyczy

utworzenia  czasowo  działającej  dodatkowej  lokalizacji  prowadzenia  zajęć dydaktycznych,

wychowawczych  i opiekuńczych,  która  stworzy  możliwości  organizacyjne  do zapewnienia

warunków  rea(izacji  podstawy  programowej  w szkołach.  Projekty  te zostaną  przesłane  do

Wielkopolskiego  Kuratora  Oświaty  w Poznaniu,  celem  uzyskania  opinii.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

e)  projektu  uchwały  w sprawie  utworzenia  dodatkowej  lokalizacji  prowadzenia  zajęć

dydaktycznych,  wychowawczych  i opiekuńczych  dfa Branżowej  Szkoły  I stopnia  nr 2

w Nowym  Tomyślu

Starosta  zapytał,  czy  są pytania?  Pytań  nie było.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  projekt  uchwały  na sesję  Rady  Powiatu.

Ad.ll.  Wniosek  Przedsiębiorstwa  Usługowego  ANTRANS  z siedzibą  w Borui  Kościelnej  o

wyrażenie  zgody  na przebudowę  pobocza  przy  drodze  powiatowej  nr 2747P  Jastrzębsko

Stare  - Boruja  Kościelna  oraz  o wyrażenie  zgody  na dysponowanie  działką  nr 455/2  należącą

do  Powiatu.
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Starosta  poprosił  o zabranie  głosu  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  -

Magdalenę  Chwalisz  -  Burzyńską,  która  poinformowała,  że przebudowa  pobocza  miałaby

polegać  na zebraniu  obecnie  zawyżonego  pobocza,  wykonaniu  koryta  oraz ułożeniu  płyt

ażurowych,  w taki  sposób,  aby można  wykorzystać  je pod miejsca  postojowe  dla klientów  i

pracowników  firmy  ANTRANS  wraz  z ułożeniem  chodnika  umożliwiającego  dojście  do firmy.

Zgodnie  z przepisami  miejsca  postojowe,  mogą  być wykonane  bez żadnych  dodatkowych

zezwoleń  jeśli nie przekraczają  dziesięciu  stanowisk.  Pracownicy  Wydziału  Infrastruktury

Drogowej  po wizji  w terenie  ocenili,  iż wykonanie  takich  miejsc  postojowych  nie będzie

stanowiło  zagrożenia  dla ruchu  na tej drodze.  Przedsięwzięcie  to ureguluje  ruch na tym

odcinku  drogi  i wpłynie  na poprawę  bezpieczeństwa  użytkowników  drogi.  Obecnie  samochody

i tak  parkują  na poboczu  drogi  w sposób  zupełnie  przypadkowy,  co stwarza  zagrożenie  dla

użytkowników  ruchu.  Ponadto  wykonanie  miejsc  postojowych  i chodnika  z płyt  ażurowych

spowoduje  odpowiednie  odwodnienie  na tym  odcinku.  Pani Kierownik  dodała,  że można

wyrazić  zgodę  na remont  pobocza  i wyznaczenie  na nim  miejsc  postojowych  wraz  z dojściem

do firmy  ANTRANS  z zastrzeżeniem,  że uzgodnienia  techniczne  oraz  uzgodnienia  w zakresie

oznakowania  ruchu  zarówno  stałego  jak i czasowego,  należy  na każdym  etapie  budowy

uzgodnić  z Wydziałem  Infrastruktury  Drogowej

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Pyatań nie było.

Starosta  zapytał,  kto  jest  za pozytywnym  rozpatrzeniem  wniosku?

Zarząd  jednogłośnie  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

Ad.12.  Wniosek  Kierownika  Wydziału  lnfrastruktury  Drogowej  o wydanie  przez  Zarząd

Powiatu  zgody  na  dodatkowe  roboty  budowlane  w  związku  z realizacją  zadania

remontowego  pn. "Remont  drogi  powiatowej  nr 2706P  Trzciel  (gr. powiatu)  - Jabłonka

Stara".

Starosta  poprosił  o zabranie  głosu  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  -

Magdalenę  Chwalisz  - Burzyńską,  która  poinformowała,  że w związku  z realizacją  przez

Powiat  Nowotomyski  zadania  remontowego  pn.,,Remont  drogi  powiatowej  nr 2706P  Trzciel

(gr.  powiatu)  - Jabłonka  Stara"  istnieje  możliwość  rozszerzenia  tego  zadania  na całą

miejscowość  Jabłonka  Stara.  Obecnie  remont  tej drogi  kończyć  się  będzie  na początku

miejscowości  wjeżdżając  od strony  Trzciela.  W międzyczasie  podjęte  zostały  działania  z

Nadleśnictwem  Bolewice  w celu wyremontowania  odcinka  wylotu  z miejscowości  Jabłonka

Stara  w kierunku  m. Silna  Nowa.  Działania  te są na ostatnim  etapie  przed  podpisaniem  Umowy

o dofinansowanie  w kwocie  50.000,00  zł przez  Lasy Państwowe.  Realizując  powyższe  zadania,

na które  zabezpieczone  zostały  środki  finansowe  w budżecie  Wydziału,  pozostawiona  zostanie

cała miejscowość  ze starą,  dość  wyeksploatowaną  nawierzchnią  bitumiczną,  dlatego  też pani

Kierownik  złożyła  wniosek  o rozważenie  możliwości  zlecenia  remontu  drogi  w  całej

miejscowości  (dodatkowo  około  300  mb.)  firmie  INFRAKOM  Kościan  w ramach  realizowanego

przez  nich zadania.  Pani Kierownik  dodała,  że Wydział  dokonał  wstępnej  kalkulacji.  Koszt

zwiększenia  tego  zadania  to  ok. 250.000,00  zł z czego  Wydziałjest  w stanie  zabezpieczyć  kwotę

210.000,00  zł (z budżetu  Wydziału),  a 50.000,00  zł pochodzić  będzie  z dotacji  Lasów

Państwowych.
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Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  zapytał,  kto  jest  za pozytywnym  rozpatrzeniem  wniosku?

Zarząd  jednogłośnie  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

Ad.13.  Zapoznanie  się  z protokołem  z przebiegu  konsultacji  społecznych  dotyczących

projektu  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z organizacjami

pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na

rok  2024".

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

Zarząd  zapoznał  się  i przyjął  bez  uwag  protokół  z przebiegu  konsultacji  społecznych

dotyczących  projektu  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z

organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku

publicznego  na rok  2024".

Ad.14.  Ustalenie  lokalizacji  oraz  harmonogramu  pracy  Punktów  Nieodpłatnej  Pomocy

Prawnej  w  2024  roku.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

Zarząd  zatwierdził  lokalizację  oraz  harmonogram  pracy  Punktów  Nieodpłatnej

Pomocy  Prawnej  w  2024  roku.

Ad.15.  Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia

Ustawicznego  w Trzciance  w sprawie  wyrażenia  zgody  na zbycie  stada  krów  mlecznych  i

jałowic  cielnych.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  zapytał,  kto  jest  za pozytywnym  rozpatrzeniem  wniosku?

Zarząd  jednogłośnie  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

Ad.16.  Zawiadomienie  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  o

zamiarze  zawarcia  umowy  wynajmu  hali  sportowej  z firmą  Bio  Cosmetic  Sweden  Sp. z o.o.

do  celów  sportowo  - rekreacyjnych.

Starosta  poinformował,  że Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym  Tomyślu

pismem  z dnia  5 września  br.  zawiadomił  o zamiarze  zawarcia  umowy  wynajmu  hali  sportowej

do celów  sportowo  - rekreacyjnych.  Wniosek  o zawarcie  przedmiotowej  umowy  złożyła  firma

Bio Cosmetic  Sweden  Sp. z o.o.

Starosta  zapytał,  czy  członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do  ww.  zawiadomienia?

Zarząd  Powiatu  nie  wniósł  uwag  do przedstawionego  zawiadomienia.

Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie  zawarcia  ww.  umowy.

Ad.17.  Zawiadomienie  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  o

zamiarze  zawarcia  umowy  wynajmu  hali  sportowej  z osobą  fizyczną  do  celów

przeprowadzenia  treningu  piłkarskiego  z dziećmi.
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Starosta  poinformował,  że Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu

pismem  z dnia  29 sierpnia  br. zawiadomił  o zamiarze  zawarcia  umowy  wynajmu  hali  sportowej

celem  przeprowadzenia  treningu  piłkarskiego.  Wniosek  o zawarcie  przedmiotowej  umowy

złożyła  osoba  fizyczna.

Starosta  zapytał,  czy członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do ww.  zawiadomienia?

Zarząd  Powiatu  nie wniósł  uwag  do przedstawionego  zawiadomienia.

Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie  zawarcia  ww.  umowy.

Ad.18.  Sprawy  bieżące:

a)  wniosek  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu  skierowany  do  Wojewody

Wielkopolskiego  o wydanie  zgody  na czasowe  zaprzestanie  działalności  leczniczej

oddziału  noworodkowego  i związanej  z nim  części  położniczej  oddziału

ginekologiczno  - położniczego  w okreste  od 01.10.2023  r. do  30.04.2024  r.

Zarząd  zapoznał  się  z przedmiotowym  wnioskiem.

b) wniosek  firmy  Metal  Technics  Polska  Sp. z o.o.  w sprawie  spłaty  zaległości  (kar

umownych)  spowodowanych  nieterminowym  dostarczeniem  maszyn  dla Zespołu

Szkół  nr  1  w Nowym  Tomyślu

Starosta  przedstawił  wniosek  i zaproponował,  aby  rozłożyć  spłatę  należności  na 8 rat.

Starosta  zapytał,  czy są inne  propozycje?  Nikt  się nie zgłosił.

Zarząd  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na rozłożenie  spłaty  należności  na 8 rat.

Starosta  zapytał,  czy ktoś  z obecnych  chciałby  zabrać  głos?

Członek  Zarządu  -  Edwin  Pigla  poprosił,  aby  Wydział  Infrastruktury  Drogowej  dokonał

lustracji  stanu  nawierzchni  na drodze  powiatowej  z Michorzewka  do Jastrzębnik.

Starosta  poinformował,  że Wydział  dokona  objazdu  wszystkich  dróg  powiatowych

wykonanych  z płyt  drogowych.

Z uwagi  na brak  dalszych  tematów,  Starosta  o godzinie  15.00  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU

Andrzej  Wilkoński

Protokolant:

Agnieszka  Henicz
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